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Fagutvalget 
Institutt for statsvitenskap 
Det samfunnsvitenskapelige fakultet 
 

Andre innkalling til møte i Fagutvalget ved ISV 
 

Til:  Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap 

Dato:   torsdag 7. april 2022 

Tid:  08:15-10:00 

Sted:  Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo 

 

 

Dagsorden 
 

Dagsorden 

V22/051 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat 

 

 

Orientering 

V22/052 Orientering fra verv 

V22/053 Orientering om Aktualitetssymposiet 

 

Diskusjon 

V22/054 Diskusjon om alternativ kakedag 

V22/055 Diskusjon om punkt 9 i handlingsplanen 

V22/056 Diskusjon om henvendelse fra masterstudent 

 

 

Eventuelt 

V22/057 Eventuelle saker 

 

Sakspapirer til sak V22/055 og sak V22/056 er vedlagt nedenfor. 

 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø Isak Rasmus Gilberg Nyjordet 

Utvalgsleder     Utvalgssekretær 

Fagutvalget for ISV    Fagutvalget for ISV 
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V22/055 Diskusjon om punkt 9 i handlingsplanen 

 

Forberedt av:  Utvalgssekretariatet 

Behandles av:   Fagutvalget ved ISV 

Sakstype:  D-sak  

Dato forberedt: 2022-04-05 

Saksnummer:  V22/055 

 

BAKGRUNN 

Som vedtatt i Fagutvalgets handlingsplan for våren 2022, i punkt 9, på utvalgsmøtet torsdag 

24. februar, skal FU: jobbe for opprettelsen av et møtepunkt for emnekontakter på 

Statsvitenskap.  

 

REDEGJØRELSE 

Ettersom semesteret er godt i gang bør Fagutvalget diskutere hvordan punkt 9 skal jobbes 

med og følges opp. 
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V22/056 Diskusjon om henvendelse fra masterstudent 

 

Forberedt av:  Utvalgssekretariatet 

Behandles av:   Fagutvalget ved ISV 

Sakstype:  D-sak  

Dato forberedt: 2022-04-05 

Saksnummer:  V22/056 

 

 

BAKGRUNN 

Fagutvalget mottok onsdag 30. mars følgende e-post fra en masterstudent som på vegne av 

flere studenter ønsker utsatt innleveringsfrist på masteroppgave med bakgrunn i blant annet 

pandemien:  

 

Hei Fagutvalget ISV, 

 

Jeg tar kontakt på vegne av mange studenter på master i statsvitenskap som ønsker at vi skal 

få en utsatt frist på masteroppgaven på lik linje som de to forrige kullene har fått. Vi har vært 

gjennom to år med pandemi under hele oppholdet på masteren som har påvirket vår hverdag 

og gjort det svært vanskelig og krevende å ta en master. I tillegg har vi, som kullet før oss, 

ikke hatt vår egen lesesal med faste plasser eller noe fellesarealer eller møteplasser på 

campus der vi kan møte medstudenter og oppleve et studentmiljø. Videre, som følge av 

oppussing på ES, har vi heller ikke hatt en lavterskel-mulighet til å omgås professorer og 

ansatte på instituttet, som også har påvirket vår studietid og mulighetene for å være omringet 

av et faglig miljø og en enkel inngangsport til å ta kontakt med de ansatte. Som et siste 

argument er det flere som sliter med long-covid og psykiske/mentale problemer etter to år 

med pandemi, stengt campus og få muligheter for sosialt samvær på studiet. 

 

På bakgrunn av dette, synes vi det er rimelig at 2022-kullet også får en mer fleksibel 

innleveringsfrist og at den utsettes med to uker. 

 

Er det mulig for dere å ta dette opp med instituttet? Jeg stiller gjerne på et møte, samt kan 

samle inn underskrifter hvis dette er nødvendig. 

 

Om instituttet ikke er villige til å utsette fristen, ønsker vi hvert fall å be om at muntlig 

forsvaring av oppgaven og sensur faller før sommerferien slik at studentene ikke må vente til 

august. 

 

Ser frem til å høre fra dere! 

 

 

REDEGJØRELSE 

Fagutvalget bør diskutere hva vi gjør med denne saken, og sende et skriftlig svar på 

henvendelsen. 


